
  

ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA 

 

Data: 25/05/2023 
Lloc: online 
Hora d’inici:  21:00  
Hora finalització:  
Número d’assistents:  
 
Assistents: Laia Ache, Xavi Montalvo, Mildred Salgado, Maria, Gisela Fornós, Lola Lozano, 

Bàrbara Negre, Maria Alonso, Laura Serra, Mònica Aisa, Veronica Calvo, Montse Amenós, 

Gemma.   

 

1. Aprovació Acta Anterior: 

S’aprova per unanimitat. 

 

2. Economia: 

- Aprovació quota menjador i número de quotes 

Donada la pujada aliments, i IPC, pujada sous d’acord al conveni del sector i pèrdua del cànon 

dels casals d’estius es proposa increment en el preu diari de la quota de 6,54€ a 6,91€ - a 

preu màxim autoritzat. 

Pendent de publicar els dies lectius, es creu que passaran de 176 a 178 dies lectius. 

Amb 178 dies lectius les quotes quedarien: 136,66€ amb 9 quotes, o es poden fer 10 quotes 

de 123€. 

Aprovació import 12 a favor. Cap en contra. 

Votació nombre de quotes: 

Mantenir 9 quotes - 3 vots 

passar a 10 quotes - 7 vots 

abstencions - 2 vots 

S’aprova passar a 10 quotes. 

- Aprovació quota AFA 

Proposta de mantenir quota 32€ per família. 

Votació - 12 a favor. 

- Xec material escolar 

Xec universal 100€, per a cada infant que cursi de 1r a 6è de primària el curs 2023-24. Les 

famílies el rebrem per correu postal.   



  

Seria possible utilitzar aquest xec per cobrir la quota de material de l’escola? Es proposa 

trobar la manera de fer-ho. Són molt diners per a famílies que no comprem material de forma 

individual, sino que el gruix de material el compra l’escola. 

Vots a favor que l’AFA demani a Direcció la coordinació de l’ús d’aquest xec per material 11 

a favor, i 1 en contra. 

 

- Quota llibres socialitzats 

Els últims anys aquesta quota s’ha mantingut a zero. Es proposa mantenir la quota a zero. 

Queda romanent i no es preveu compra de llibres. 

 

3. Preinscripció Instituts 

El canvi adscripció del instituts de fa 2 anys ha provocat que aquest any un gruix de famílies 

del Pins estan inicialment sense plaça a l’institut antigament adscrit.  

Es demana demanar informació i ajuda a Direcció, queixa formal a Ensenyament. Es proposa 

també demanar suport a la coordinadora.  

 

4. Valoració Let’s Clean Europe 

Valoració molt positiva, en paral·lel amb la Olivera. Van participar unes 15 famílies del Pins 

recollint uns 150 kg. 

Agrair la col·laboració de l’URPA. I molt bona feina de comunicació, amb la col·laboració d’una 

alumna de 1r que va explicar la seva experiència. 

Punts a millorar: donar-li més bombo a nivell de mitjans locals. Per exemple fer difusió 

conjunta dels actes de totes les escoles. 

A valorar si fer una jornada adicional. 

 

5. Festa Estiu: necessitat de mans per recollir 

Aquest any comptem amb monitors pel bar i les entrades, pero caldria més ajuda per recollir 

al final de la festa. Reforçar missatge que cal ajuda en la recollida 

Fer recollida el diumenge no és viable, per tema permisos, etc. 

 

- Proposta festa de la tardor 

Objectiu de donar la benvinguda a les noves famílies, ajudar a que coneguin l’AFA i les 

activitats de fan. Contacontes, lliguetes d’esports, etc. En principi sense cost d’entrada. 

Xocolada. Potser combinar-ho amb el wallapins. Es presentarà proposta més detallada a la 

propera junta. 



  

Es demanarà col·laboració a les comissions, preparar algun material per afavorir que la gent 

s’hi apunti. 

També podria comptar amb la col·laboració de l’URPA, monitoratge, etc. 

  

6. Precs i preguntes 

- Proposta de comunicació de fer vídeos curts explicant les comissions, per a utilitzar 

en xarxes. 

- Proposta Dinantia per informació important, famílies de nivell per a recordatoris. 

- Proposta fer una agenda de les activitats a principi de curs, i anar enviant agendes 

mensuals de les activitats previstes. 

A les 22,54h es dóna per finalitzada la Junta 

Propera junta: dimecres 14 de juny presencial. 

 

Sandra Moyano                                  Roser Rodríguez 

Presidenta                                          Secretària 

 

 

 


